
ZÁPISNICA č. 1 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia a verejného poriadku pri MsZ v Senci konaného 

dňa 05.03.2025 

Dňa 05.03.2025 o 15.30 hod. sa konalo zasadnutie Komisie životného prostredia a verejného 

poriadku pri MsZ v Senci.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomný: Ing. Tibor Németh 

Prítomných privítal predseda komisie Ing. David Tengeri. 

Program: 

1. Návrh rozdelenia dotácií pre životné prostredie 

2. Návrh na zmeny a doplnky územnoplánovacej dokumentácie – regulatív „skládka 

odpadu“ 

3. Rôzne 

Účastníci schôdze schválili program hlasovaním. 

Za: 8          Proti: 0          Zdržali sa: 0 

1. Návrh rozdelenia dotácií pre životné prostredie 

 

Monitoring Slnečných jazier by sa mal vykonávať počas roka  (jar, leto, jeseň) a vo všetkých 

jazerách aby boli relevantné výsledky. Nemal by sa vykonávať len z jedného miesta. 

Peniaze na propagáciu a platené články by sa mali využiť na odber a rozbor vody zo všetkých 

jazier. 

Uznesenie komisie: 

Zdravá voda- porovnanie kvality jazerných vôd: Komisia žp a vp súhlasí za podmienky 

vylúčenia platenej propagácie a platených článkov a prostriedky použiť na rozbor v rovnakom 

rozsahu v každom jazere a súhlasí s dotáciou 700 eur. 

Kvalitnejšie zelenšie a zdravšie prostredie pre život Senčanov: komisia žp a vp súhlasí 

s dotáciou 2 500 eur. 

Separáčik: komisia žp a vp súhlasí s dotáciou 1 150 eur. 

 

Hlasovanie komisie:  

Za: 6           Proti:  1         Zdržali sa: 1      

 

 

 

 



2. Návrh na zmeny a doplnky územnoplánovacej dokumentácie – regulatív 

„skládka odpadu“ 

 

Útvar stratégie a rozvoja mesta predložil na prerokovanie Návrh predkladateľa Ing. Davida 

Tengeriho na zmeny a doplnky územnoplánovacej dokumentácie - úprava záväzného 

výškového regulatívu v regulačnom bloku „so“ s funkčným využitím „skládka odpadu“. 

Návrh odprezentoval Ing. Boris Tušer. 

Uznesenie komisie: 

Komisia žp a vp súhlasí s „Návrhom na zmeny a doplnky územnoplánovacej dokumentácie – 

regulatív „skládka odpadu“ v plnom rozsahu. 

 

Hlasovanie komisie: 

Za: 8          Proti: 0          Zdržali sa: 1  

 

3.   Rôzne 

 

p. Kozic dal návrh na vypracovanie design manuálu (mobiliáre..) pre Slnečné jazerá. P. Tušer 

sa vyjadril, že je vypracovaná štúdia, ktorá má ísť na verejné prerokovanie a následne do 

príslušných komisií a potom do MsR a MsZ. P. Némethová dodala, že by to bola vhodná 

príležitosť pre študentov architektúry. P. Némethová ešte navrhla aby sa jarný zber posunul 

o týždeň neskôr  a navrhuje ho viac spropagovať nakoľko mnoho ľudí o ňom nevedelo. 

 

Predseda komisie Ing. David Tengeri poďakoval všetkým za účasť.  

Zasadnutie komisie skončilo o 17:10 hod. 

 

 

Ing. David Tengeri 

predseda komisie              


